
 

 
 
 

    
 
 
 
 

 

CPPain-studien 
SMÄRTA HOS BARN OCH UNGDOMAR MED CP 

 
 

Barn och ungdomar med CP kan ha ont i kroppen (smärta). Detta behöver vi lära 

oss mer om. Vi har därför bjudit in barn och ungdomar med CP från Finland, 

Sverige, Norge, Kanada, Irland och USA för att svara på frågor. Man behöver inte 

ha ont för att vara med. 

 
 

Då svarar du på frågor på internet. När dina föräldrar har kommit överens om att du 

kan vara med skickar vi dig användarnamn och lösenord för att logga in på 

undersökningen. Det tar cirka 5-10 minuter att svara på frågorna och det finns inga 

rätt eller fel svar. Dina föräldrar kan hjälpa dig om du vill, men det är du som 

bestämmer hur du vill svara. 
 
 

Ingenting! Det är du som bestämmer om du vill svara på frågorna. Om du inte vill, 

så behöver du inte.   
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LÄTTLÄST INFORMATION FÖR BARN MED CEREBRAL PARES  

VARFÖR FÅR DU DET HÄR BREVET? 

VAD HÄNDER OM DU VILL VARA MED? 

VAD HÄNDER OM DU INTE VILL VARA MED? 


